
P R O T O K Ó Ł  N R  XV/2012 

z sesji Rady Gminy w Strawczynie 

z dnia 30 marca 2012 r. 

 

 

W sesji udział wzięli: 

1) Radni, 

2) Sołtysi, 

3) zaproszeni goście, 

4) pracownicy Urzędu Gminy w Strawczynie. 

 

Listy obecności w załączeniu. 

Porządek obrad w załączeniu. 

 

Ad. 1. 

Otwarcie i stwierdzenie kworum. 

 

Pan Stanisław Zdyb – Przewodniczący Rady Gminy dokonał otwarcia 

posiedzenia i powitał zebranych. 

Na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność obrad. W sesji udział wzięło 

13 Radnych, nieobecni byli: Pani Anna Dziewanowska – Radna i Pan Wiesław 

Piotrowski – Radny. W związku z tym sesja może podejmować prawomocne uchwały. 

 

Ad. 2. 

 Powołanie sekretarza i protokolanta obrad. 

 

Na sekretarza obrad została powołana Pani Bożena Szcześniak - Radna, a na 

protokolanta powołano Małgorzatę Woźniak. 

 

Ad. 3. 

Przyjęcie porządku obrad. 
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Pan Przewodniczący obrad zaproponował zmianę w porządku obrad – punkt nr 10. 

Raporty jednostek organizacyjnych gminy za 2011 r. - zrealizować jako punkt nr 7,              

a numeracja pozostałych punktów zostanie odpowiednio zmieniona. Zmiana jest 

związana z tym, że dyrektorzy szkół jadą na konferencję do Kielc. 

 

Porządek obrad z w/w zmianą został przegłosowany: 

- za – 12, 

- głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

Głosowało 12 Radnych. Porządek obrad przyjęto jednogłośnie. 

 

Ad. 4. 

 Przyjęcie protokółu Nr XIV/2012 z sesji Rady Gminy z dnia 28 lutego 2012 r.  

 

Do protokółu Nr XIV/2012 z sesji Rady Gminy w Strawczynie z dnia 28 lutego 2012r. 

nie wpłynęły uwagi i zastrzeżenia. 

 

Pan Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie w/w protokół: 

- za – 13, 

- głosów przeciw i wstrzymujących się nie było.  

Głosowało 13 Radnych. Protokół Nr XIV/2012 z sesji Rady Gminy przyjęto 

jednogłośnie w brzmieniu jak sporządzono. 

 

Ad. 5. 

Zapytania i interpelacje. 

 

Pan Tadeusz Czarnecki – Wiceprzewodniczący Rady Gminy przedstawił interpelację 

dotyczącą oświetlenia ulicznego zgłoszoną przez mieszkańców Oblęgora ul. Huta 

Górna – od jakiegoś czasu zdarzają się następujące historie – w nocy albo się świeci 

światło, albo nie, tak, jak teraz przedostatnio, czasami światła świecą się w dzień, 

czasami dużo później. Mieszkańcy dzwonią do mnie, a ja dzwonię do Zakładu 

Gospodarki Komunalnej. Prawdopodobnie chodzi o to, że jest człowiek, któremu to 
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światło przeszkadza i tam grzebie. Trzeba to światło zabezpieczyć w sposób trwały, 

żeby nie miał tam dostępu. Takie jest moje przypuszczenie. Skoro tak się dzieje, to nie 

znaczy, że jest awaria samego zegara, czy uszkodzenia. Raczej przyczyną jest ktoś. 

Mieszkańcy mają prośbę, aby rozwiązać ten problem, dlatego, że jest to uciążliwe          

i niebezpieczne.     

 

Ad. 9. 

 Odpowiedzi na zapytania i interpelacje. 

 

Pan Tadeusz Tkaczyk – Wójt Gminy wyjaśnił – w takich przypadkach, ktoś, kto 

zgłasza taki wniosek, że oświetlenie uliczne świeciło się w dzień, musi mieć konkretne 

dane dotyczące zgłoszonego problemu. 

 

Pan Tadeusz Czarnecki – Wiceprzewodniczący Rady Gminy – jeżeli ktoś zgłosił, to 

od razu dzwoniłem. Wczoraj dzwoniłem, ponieważ nie świeciło się przez ostatnie 

dwie - trzy noce.  

 

Pan Tadeusz Tkaczyk – Wójt Gminy zapytał, jak często takie przypadki występują?  

 

Pan Tadeusz Czarnecki – Wiceprzewodniczący Rady Gminy – występują bardzo 

często. 

 

Pan Tadeusz Tkaczyk – Wójt Gminy wyjaśnił – muszę mieć takie dane, bo wtedy 

przekażę je Kierownikowi Zakładu Gospodarki Komunalnej. 

 

Pan Grzegorz Gad – Kierownik Zakładu Gospodarki Komunalnej poinformował – tak, 

jak Pan Przewodniczący powiedział są to akty wandalizmu. Wczoraj byłem tam 

wieczorem, wszystko było dobrze, ustawiłem zegar, a dzisiaj rano pojechali 

pracownicy i już jeden obwód był wypięty. Czyli samorodny elektryk się znalazł, 

urwany jest zawias i urwana jest kłódka. Poinformowałem o tym ZEORK, bo 
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zabezpieczenie jest w ich gestii, dziś mieli zobaczyć, jak to wygląda – skrzynka jest 

zdewastowana.     

Podobna sytuacja była w Chełmach na ul. Dębowej – nie dostali się do środka 

skrzynki, ale poodpinali blachy. Jest coraz gorzej. Było włamanie do zbiorników wody 

w Chełmcach, skradziono pompę do ścieków z przepompowni przydomowej u Pana 

Bujaka w Chełmcach. Było też włamanie do przepompowni ścieków na Prewendzie  

w Chełmcach, gdzie zdewastowano całe urządzenia sterujące, powyrywano przewody. 

Wczoraj wpłynęło pismo z policji o umorzeniu śledztwa z powodu nie wykrycia 

sprawców.   

 

Ad. 6. 

Realizacja uchwał z sesji Rady Gminy i informacja z pracy Wójta Gminy 

między sesjami.  

 

Pan Tadeusz Tkaczyk – Wójt Gminy przedstawił realizację uchwał Rady Gminy                

w Strawczynie podjętych na sesji w dniu 28 lutego 2012 r. oraz informację z pracy 

Wójta Gminy między sesjami Rady Gminy (informacje w zał.). 

Zaapelował do Radnych, żeby w ramach swoich kontaktów z mieszkańcami 

przypominali o zakazie wypalania traw i poszycia leśnego.  

 

Przegłosowano w/w informacje: 

- za – 13, 

- głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

Głosowało 13 Radnych. Rada Gminy przyjęła jednogłośnie przedłożone informacje. 

 

Ad. 7. 

 Raporty jednostek organizacyjnych gminy za 2011 r. 

 

Pan Przewodniczący obrad poinformował, że wszystkie jednostki organizacyjne 

złożyły raporty.  
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Przegłosowano raport Publicznego Przedszkola w Promniku za 2011 r. (w zał.): 

- za – 13, 

- głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

Głosowało 13 Radnych. Raport przyjęto jednogłośnie. 

 

Przegłosowano raport Szkoły Podstawowej w Chełmcach za 2011 r. (w zał.): 

- za – 13, 

- głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

Głosowało 13 Radnych. Raport przyjęto jednogłośnie. 

 

Przegłosowano raport Szkoły Podstawowej w Korczynie za 2011 r. (w zał.): 

- za – 13, 

- głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

Głosowało 13 Radnych. Raport przyjęto jednogłośnie. 

 

Przegłosowano raport Szkoły Podstawowej w Niedźwiedziu za 2011 r. (w zał.): 

- za – 13, 

- głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

Głosowało 13 Radnych. Raport przyjęto jednogłośnie. 

 

Przegłosowano raport Szkoły Podstawowej w Rudzie Strawczyńskiej za 2011 r.               

(w zał.): 

- za – 13, 

- głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

Głosowało 13 Radnych. Raport przyjęto jednogłośnie. 

 

Przegłosowano raport Zespołu Placówek Oświatowych w Promniku za 2011 r.                   

(w zał.): 

- za – 13, 

- głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

Głosowało 13 Radnych. Raport przyjęto jednogłośnie. 
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Przegłosowano roczny raport Zespołu Placówek Oświatowych w Strawczynie za            

2011 r. (w zał.): 

- za – 13, 

- głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

Głosowało 13 Radnych. Raport przyjęto jednogłośnie. 

 

Przegłosowano roczny raport Zespołu Placówek Oświatowych w Oblęgorku za 2011 r.             

(w zał.): 

- za – 13, 

- głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

Głosowało 13 Radnych. Raport przyjęto jednogłośnie. 

 

Przegłosowano roczny raport Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Strawczynie 

za 2011 r. (w zał.): 

- za – 13, 

- głosów przeciw i wstrzymujących się nie było.  

Głosowało 13 Radnych. Raport przyjęto jednogłośnie. 

 

Przegłosowano roczny raport Samorządowego Centrum Kultury i Sportu                            

w Strawczynie za 2011 r. (w zał.): 

- za – 12, 

- głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

Głosowało 12 Radnych. Raport przyjęto jednogłośnie. 

 

Przegłosowano raport Gminnej Biblioteki Publicznej w Strawczynie za 2011 r.                  

(w zał.): 

- za – 12, 

- głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

Głosowało 12 Radnych. Raport przyjęto jednogłośnie. 
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Przegłosowano roczny raport Zakładu Gospodarki Komunalnej w Strawczynie za 

2011 r. z wykonania zadań rzeczowych i finansowych (w zał.): 

- za – 13, 

- głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

Głosowało 13 Radnych. Raport przyjęto jednogłośnie. 

 

Roczny raport Samorządowego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Strawczynie za 2011 r. 

 

Pan Przewodniczący obrad poinformował, że zwrócił uwagę na rozliczenie finansowe  

Samorządowego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Strawczynie za 2011 r. – sytuacja 

Zakładu jest trudna, ponieważ na koniec roku różnica pomiędzy zobowiązaniami,            

a należnościami wyniosła aż 382 503 zł. Nie ma informacji ile środków finansowych 

miał SZOZ na koncie bankowym, ale pewnie jest to niewielka kwota – Zakład raczej 

nie dysponuje wielkimi pieniędzmi. Zobowiązania Zakładu na koniec 2011 r. były 

następujące: kredyt bankowy – 240 000 zł, zobowiązania z tytułu dostaw towarów              

i usług - 169 657 zł, zobowiązania publiczno – prawne – 81 325,73 zł i zobowiązania            

z tytułu wynagrodzeń – 51 682,71 zł, razem jest to 542 665,44 zł, w tym są 

zobowiązania wymagalne, czyli przeterminowane na kwotę 144 642 zł, należności 

które należą się Zakładowi to jest kwota 160 162 zł. Różnica między zobowiązaniami 

a należnościami wynosi aż 382 503 zł. Ponadto nie wypłacona jest tzw. „trzynastka” 

dla pracowników. Taka jest sytuacja finansowa w naszym SZOZ-ie. 

 

Przegłosowano roczny raport Samorządowego Zakładu Opieki Zdrowotnej                       

w Strawczynie za 2011 r.: 

- za – 13, 

- głosów przeciw i wstrzymujących się nie było.  

Głosowało 13 Radnych. Raport przyjęto jednogłośnie. 

 

Ad. 8. 1) 

 Projekt uchwały w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego sołectwa Hucisko na obszarze gminy Strawczyn. 
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Pani Ewa Wawrzeńczyk – Kierownik Referatu Rozwoju Lokalnego poinformowała – 

na dzisiejszą sesję przygotowanych zostało 7 projektów uchwał dotyczących zmian             

w miejscowym planie zagospodarowania przestrzennego w granicach sołectw: 

Hucisko, Korczyn, Kuźniaki, Małogoskie, Niedźwiedź, Oblęgór i Strawczyn. Zmiany 

w planach zagospodarowania wprowadzone zostały na podstawie zaktualizowanego          

w 2007 r. Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego 

Gminy.  

Plany dostosowane zostały do znowelizowane ustawy o planowaniu                                     

i zagospodarowaniu przestrzennym, jak również zaktualizowane o przepisy dotyczące 

ochrony środowiska i ochrony przyrody. 

Do planów zostały wprowadzone obszary Natura 2000 (na załącznikach graficznych               

i w tekście). Plany były dwukrotnie wyłożone do publicznego wglądu, po pierwszym 

wyłożeniu było kilka uwag, uwagi te można było uwzględnić. Po drugim wyłożeniu 

żadnych uwag do planów nie było. Plany są bardziej szczegółowe, załączniki 

graficzne są w skali 1 : 2000, nie 1: 5000, jak to było poprzednio.  

Dla planów została przeprowadzona strategiczna ocena oddziaływania na środowisko. 

Złożyła autopoprawki do projektów uchwał: 

1) w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego sołectwa 

Małogoskie na obszarze gminy Strawczyn – w rozdz. 10 § 35 ust. 2 pkt. 2 po 

naniesieniu zmiany otrzyma brzmienie: „ścieki za pośrednictwem sieci 

kanalizacyjnej zostaną skierowane do oczyszczalni ścieków w Strawczynie lub 

innej, jeżeli wyniknie to ze szczegółowych programów rozwoju sieci 

kanalizacyjnej gminy Strawczyn,” – to jest istotne w przypadku, gdy ścieki będą 

kierowane do innej oczyszczalni, niż istniejąca w Strawczynie. Przy uzyskiwaniu 

stosownych zezwoleń pierwszym dokumentem, jaki jest brany pod uwagę jest plan 

zagospodarowania przestrzennego, który wskazuje możliwości inwestycyjne na 

danym terenie. Stąd proponowana zmiana, aby w przyszłości nie było problemów  

z uzyskiwaniem zezwoleń,   

2) w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego sołectwa 

Oblęgór na obszarze gminy Strawczyn - w rozdz. 10 § 39 ust. 2 pkt. 2 otrzyma 

brzmienie: „ścieki za pośrednictwem sieci kanalizacyjnej zostaną skierowane do 
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oczyszczalni ścieków w Strawczynie lub innej, jeżeli wyniknie to ze szczegółowych 

programów rozwoju sieci kanalizacyjnej gminy Strawczyn,”, 

3) w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego sołectwa 

Strawczyn na obszarze gminy Strawczyn - w rozdz. 10 § 49 ust. 2 pkt. 2 po 

zmianie otrzyma brzmienie: „ścieki za pośrednictwem sieci kanalizacyjnej zostaną 

skierowane do oczyszczalni ścieków w Strawczynie lub innej, jeżeli wyniknie to ze 

szczegółowych programów rozwoju sieci kanalizacyjnej gminy Strawczyn,”. 

 

Projekt uchwały w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego sołectwa Hucisko na obszarze gminy Strawczyn został przegłosowany:  

- za – 13, 

- głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

Głosowało 13 Radnych. Uchwałę Nr XV/110/2012 podjęto jednogłośnie. 

 

Ad. 8. 2) 

Projekt uchwały w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego sołectwa Korczyn na obszarze gminy Strawczyn. 

 

Pan Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie projekt uchwały:  

- za – 13, 

- głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

Głosowało 13 Radnych. Podjęto jednogłośnie uchwałę Nr XV/111/2012. 

 

Ad. 8. 3) 

Projekt uchwały w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego sołectwa Kuźniaki na obszarze gminy Strawczyn. 

Projekt uchwały przegłosowano: 

- za – 13, 

- głosów przeciw i wstrzymujących się nie było.  

Głosowało 13 Radnych. Uchwała Nr XV/112/2012 została podjęta jednogłośnie. 
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Ad. 8. 4) 

Projekt uchwały w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego sołectwa Małogoskie na obszarze gminy Strawczyn. 

 

Pan Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie projekt uchwały z w/w 

autopoprawką:  

- za – 13, 

- głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

Głosowało 13 Radnych. Podjęto jednogłośnie uchwałę Nr XV/113/2012                                

z autopoprawką. 

 

Ad. 8. 5) 

Projekt uchwały w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego sołectwa Niedźwiedź na obszarze gminy Strawczyn. 

 

Projekt uchwały został przegłosowany:  

- za – 13, 

- głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

Głosowało 13 Radnych. Uchwałę Nr XV/114/2012 podjęto jednogłośnie. 

 

Ad. 8. 6) 

Projekt uchwały w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego sołectwa Oblęgór na obszarze gminy Strawczyn. 

 

Przegłosowano projekt uchwały z autopoprawką:  

- za – 13, 

- głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

Głosowało 13 Radnych. Uchwała Nr XV/115/2012 z autopoprawką została podjęta 

jednogłośnie. 
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Ad. 8. 7) 

Projekt uchwały w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego sołectwa Strawczyn na obszarze gminy Strawczyn. 

 

Pan Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie projekt uchwały z autopoprawką:  

- za – 13, 

- głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

Głosowało 13 Radnych. Podjęto jednogłośnie uchwałę Nr XV/116/2012                               

z autopoprawką.  

 

Pan Przewodniczący obrad zarządził przerwę od godz. 9
50

 do godz. 10
00

. 

 

Po przerwie wznowiono obrady. 

 

Ad. 10. 1) 

Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Strawczyn na 2012 rok. 

 

Pani Justyna Stępień – Skarbnik Gminy przedstawiła projekt uchwały w sprawie 

zmian w budżecie gminy Strawczyn na 2012 rok. 

 

Pani Teresa Raczyńska – Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej 

poinformowała – połączone Komisje Gospodarki Komunalnej oraz Budżetu                            

i Inwestycji zaopiniowały proponowane zmiany w budżecie gminy pozytywnie. 

 

Pan Przewodniczący obrad poinformował, że opinia Komisji Rewizyjnej odnośnie 

projektu uchwały jest pozytywna. 

 

Pani Katarzyna Staszewska - Przewodnicząca Komisji Statutowej poinformowała - 

Komisja Samorządowa i Komisja Statutowa obradowały wspólnie i zaopiniowały 

pozytywnie proponowane zmiany w budżecie gminy. 
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Projekt uchwały przegłosowano:  

- za – 11, 

- przeciw – 0, 

- wstrzymało się - 2. 

Głosowało 13 Radnych. Uchwałę Nr XV/117/2012 podjęto większością głosów „za”, 

przy 2 „wstrzymujących się”. 

 

Ad. 10. 2) 

Projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy 

Strawczyn na lata 2012-2022. 

 

Pani Justyna Stępień – Skarbnik Gminy przedstawiła projekt uchwały w sprawie 

zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Strawczyn na lata 2012-2022. 

 

Pani Teresa Raczyńska – Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej 

poinformowała – połączone Komisje Gospodarki Komunalnej oraz Budżetu                        

i Inwestycji zaopiniowały pozytywnie projekt uchwały. 

 

Pani Katarzyna Staszewska - Przewodnicząca Komisji Statutowej poinformowała – 

połączone Komisje Statutowa i Samorządowa zaopiniowały pozytywnie projekt 

uchwały. 

 

Pan Przewodniczący obrad poinformował, że Komisja Rewizyjna zaopiniowała 

pozytywnie projekt uchwały, następnie projekt uchwały poddał pod głosowanie: 

- za – 11, 

- przeciw – 0, 

- wstrzymało się - 2. 

Głosowało 13 Radnych. Uchwałę Nr XV/118/2012 podjęto większością głosów „za”, 

przy 2 „wstrzymujących się”. 
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Ad. 10. 3) 

Projekt uchwały w sprawie uchwalenia „Programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Strawczyn           

w 2012 r.”. 

 

Pani Teresa Raczyńska – Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej 

poinformowała – Komisja Gospodarki Komunalnej oraz Komisja Budżetu i Inwestycji 

zaopiniowały projekt uchwały pozytywnie. 

 

Pani Katarzyna Staszewska - Przewodnicząca Komisji Statutowej poinformowała - 

Komisja Samorządowa i Komisja Statutowa zaopiniowały pozytywnie projekt 

uchwały. 

 

Pan Przewodniczący obrad poinformował, że Komisja Rewizyjna zaopiniowała 

pozytywnie projekt uchwały, Pani Radna Dziewanowska sugerowała czipowanie 

psów, ale czipowanie musiałoby być również wprowadzone w ościennych gminach, 

wtedy dałoby efekt.  

 

Projekt uchwały został przegłosowany:  

- za – 13, 

- głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

Głosowało 13 Radnych. Podjęto jednogłośnie uchwałę Nr XV/119/2012. 

 

Ad. 10. 4) 

Projekt uchwały w sprawie ustalenia wieloletniego programu gospodarowania 

mieszkaniowym zasobem Gminy Strawczyn na lata 2012 – 2017. 

 

Pani Teresa Raczyńska – Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej 

poinformowała – obydwie Komisje Gospodarki Komunalnej oraz Budżetu i Inwestycji 

zaopiniowały pozytywnie projekt uchwały. 
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Pani Katarzyna Staszewska - Przewodnicząca Komisji Statutowej poinformowała - 

Komisja Samorządowa i Komisja Statutowa zaopiniowały pozytywnie projekt 

uchwały. 

 

Pan Przewodniczący obrad poinformował, że Komisja Rewizyjna zaopiniowała 

pozytywnie projekt uchwały. 

Projekt uchwały poddał pod głosowanie: 

- za – 13, 

- głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

Głosowało 13 Radnych. Uchwałę Nr XV/120/2012 podjęto jednogłośnie. 

 

Ad. 10. 5) 

Projekt uchwały w sprawie określenia przystanków oraz zasad korzystania 

przez przewoźników z przystanków komunikacyjnych zlokalizowanych na terenie 

gminy Strawczyn. 

 

Pani Teresa Raczyńska – Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej 

poinformowała – Komisja Gospodarki Komunalnej oraz Komisja Budżetu i Inwestycji 

zaopiniowały pozytywnie projekt uchwały. 

 

Pani Katarzyna Staszewska - Przewodnicząca Komisji Statutowej poinformowała – 

połączone Komisje Samorządowa i Statutowa zaopiniowały pozytywnie projekt 

uchwały. 

 

Pan Przewodniczący obrad poinformował, że Komisja Rewizyjna również 

zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały. 

 

W/w projekt uchwały przegłosowano:  

- za – 13, 

- głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

Głosowało 13 Radnych. Podjęto jednogłośnie uchwałę Nr XV/121/2012. 
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Ad. 10. 6) 

Projekt uchwały w sprawie ustalenia wstępnej lokalizacji przystanków 

komunikacyjnych na terenie Gminy Strawczyn. 

 

Pani Zdzisława Adamczyk – Kierownik Referatu Infrastruktury Technicznej 

poinformowała – w związku ze zgłoszonym wnioskiem Pani Rządkowskiej na 

posiedzeniu Komisji, do projektu uchwały wprowadza się autopoprawkę polegającą na 

dodaniu punktu nr 30 w § 1 o treści: „Droga powiatowa nr 0485T – w okolicy 

skrzyżowania drogi powiatowej nr 0485T i drogi gminnej Korczyn - Graby (przystanek 

dwustronny).” 

 

Pan Przewodniczący obrad poinformował, że Komisje zaopiniowały pozytywnie 

projekt uchwały. 

Następnie projekt uchwały z autopoprawką poddał pod głosowanie:  

- za – 13, 

- głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

Głosowało 13 Radnych. Uchwałę Nr XV/122/2012 z autopoprawką podjęto 

jednogłośnie. 

 

Ad. 10. 7) 

Projekt uchwały w sprawie nawiązania współpracy z Miastem Chodorów na 

Ukrainie. 

 

Pani Elżbieta Chłodnicka – Sekretarz Gminy poinformowała – wcześniej Rada Gminy 

podjęła uchwałę o współpracy z gminą Nemirov, ale do realizacji nie doszło, 

natomiast w nawiązaniu współpracy z Miastem Chodorów jest pomoc z Urzędu 

Marszałkowskiego – współpraca może się udać. 

 

Pan Przewodniczący obrad poinformował, że wszystkie Komisje wyraziły pozytywną 

opinię. 
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Przegłosowano projekt uchwały:  

- za – 13, 

- głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

Głosowało 13 Radnych. Podjęto jednogłośnie uchwałę Nr XV/123/2012. 

 

Ad. 10. 8) 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia stanowiska Rady Gminy w Strawczynie 

dotyczącego istniejącej sytuacji w oświacie na terenie Gminy Strawczyn. 

 

Pan Przewodniczący obrad poinformował, że Związek Miast i Gmin Regionu 

Świętokrzyskiego zwrócił się z pisemną prośbą, aby Rada Gminy zajęła stanowisko             

w sprawie istniejącej sytuacji w oświacie na terenie gminy. 

 

Pan Tadeusz Czarnecki – Wiceprzewodniczący Rady Gminy - Panie Przewodniczący, 

Wysoka Rado, oczywiście sprawa oświaty na terenach wiejskich jest problemem, 

szczególnie tam, gdzie struktura oświatowa jest nienajlepsza – są mało liczne klasy.                 

W tym momencie zaczyna się poważny problem utrzymania placówek szkolnych. 

Często placówki te są jedynymi ośrodkami oświatowymi, kulturalnymi w małej 

miejscowości, stąd są pewne oczekiwania mieszkańców. W naszej gminie na szczęście 

aż tak źle nie jest, to nie znaczy, że jest dobrze. Nie jest aż tak bardzo źle, jak                      

w niektórych gminach. Stanowisko nasze uważam za potrzebne, w sytuacji, kiedy 

przekazuje się samorządom coraz więcej zadań, np. dowozy uczniów, koszty z tym 

związane rosną, utrzymanie przedszkoli jako zadanie własne, a nie idą za tym środki. 

W gminach, gdzie pozyskiwanie środków i dochody własne są niskie, to jest poważny 

problem. Jednocześnie nie chciałbym, abyśmy wyręczali w naszym stanowisku 

władze, które są odpowiedzialne za pewne przedsięwzięcia.  

O ile do 1 strony załącznika do projektu uchwały nie mam zastrzeżeń, o tyle nie 

zgadzam się, abyśmy my musieli w takiej sprawie interweniować, ponieważ nie są to 

nasze sprawy, bardziej jest to sprawa organów stanowiących: Sejmu, rządu, 

ministerstwa, a nie nasza. Jest takie zdanie: „Reasumując, Rada Gminy w Strawczynie 

popiera stanowisko Związku Miast i Gmin Regionu Świętokrzyskiego mające na celu 
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zmianę przepisów normujących obecny system finansowania edukacji wraz                          

z odpowiednią modyfikacją lub likwidacją ustawy Karta Nauczyciela oraz 

proponuje:”. Zlikwidowałbym następującą część zdania: „lub likwidacją ustawy 

Karta Nauczyciela”. Nie tylko jest Karta Nauczyciela, jest też ustawa o systemie 

oświaty, absolutnie nie jest to nasza kompetencja. Nie mam zastrzeżeń do punktów 1   

i 2, bo one są słuszne.  

Punkt nr 3 – „włączenie dodatków mieszkaniowego i wiejskiego do wynagrodzeń lub 

ich likwidacja,”- proszę Państwa tak się składa, że nauczyciele mają taki system płacy, 

że są dodatki: mieszkaniowy, wiejski. To nie nasza sprawa, czy on będzie włączony, 

czy będzie wyłączony. Co to zmieni? Dla płacącego nic. Chcę przypomnieć, że koszty 

wynagrodzeń pokrywa subwencja oświatowa, powinna pokryć. Nie mówię                          

o sytuacjach, gdzie są nieliczne klasy, wtedy jest problem poważny.  

Również punkt 4 – „zniesienie obowiązku zapewnienia średnich wynagrodzeń dla 

nauczycieli poszczególnych stopni awansu zawodowego,”. Nie my mamy ustalać, 

jakiemu nauczycielowi, jaką pensję przydzielić, bo to wygląda tak, jakbyśmy mieli 

ustalać w innych zawodach, to nie nasze kompetencje. W związku z tym nie my 

powinniśmy występować o zmianę.   

Punkt 5 – „zakwalifikowanie urlopu dla poratowania zdrowia, jako niezdolności do 

pracy i finansowanie go ze środków budżetu państwa (ZUS),” - zapytam co                       

z prokuratorami, sędziami i innymi grupami zawodowymi, to też jest nie nasz 

problem, jest to problem trochę szerszy i akurat nie samorządu.       

Punkt 6 – „zwiększenia pensum nauczycielskiego i dostosowanie go do ilości godzin 

nauki uczniów w szkołach.” – również do dyskusji pomiędzy nauczycielami                         

i ustawodawcą w tym przypadku, czy Komisję Trójstronną, również to nie nasza 

kompetencja.  

Proponuję zmienić treść stanowiska w następujący sposób – usunąć punkty: 3, 4, 5 i 6, 

a zdanie: ”Reasumując, Rada Gminy w Strawczynie popiera stanowisko Związku 

Miast i Gmin Regionu Świętokrzyskiego mające na celu zmianę przepisów 

normujących obecny system finansowania edukacji wraz z odpowiednią modyfikacją 

lub likwidacją ustawy Karta Nauczyciela oraz proponuje:” zakończyć na wyrazie 

„edukacji” i wykreślić: „wraz z odpowiednią modyfikacją lub likwidacją ustawy 
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Karta Nauczyciela oraz”, pozostawić wyraz „proponuję”, będzie z dużej litery. 

Punkty 1 i 2 pozostawić jako bardzo istotne, ponieważ rzutują na finansowanie 

oświaty, a usunąć punkty: 3, 4, 5 i 6, jako nie dotyczące kompetencji samorządu.  

 

Pan Przewodniczący obrad – Panie Przewodniczący nie do końca się zgadzam, 

ponieważ jak Pan mówi, że to nie są nasze kompetencje, to zwiększenie subwencji też 

nie jest naszą kompetencją. Dlaczego za chorobę nauczyciela koszty ponosi szkoła,  

dlaczego w innych zawodach płaci ZUS, a nie pracodawca?    

 

Pani Monika Kubała – Radna poparła wniosek Wiceprzewodniczącego Rady Gminy - 

Pana Tadeusza Czarneckiego. Uważa, że treść stanowiska powinna być zmieniona, 

pierwsze dwa punkty jak najbardziej pozostawić, natomiast nad pozostałymi 

niepotrzebna jest dyskusja.  

 

Przegłosowano wniosek Pana Tadeusza Czarneckiego – Wiceprzewodniczącego Rady 

Gminy:  

- za – 10, 

- przeciw – 1, 

- wstrzymało się - 2. 

Głosowało 13 Radnych. Wniosek został przyjęty większością głosów „za”, przy 1 

„przeciw” i 2 „wstrzymujących się”. 

 

Pan Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie projekt uchwały wraz z w/w 

poprawką: 

- za – 12, 

- przeciw – 0, 

- wstrzymało się - 1. 

Głosowało 13 Radnych. Uchwałę Nr XV/124/2012 z poprawką podjęto większością 

głosów „za”, przy 1 „wstrzymującym się”.  
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Ad. 10. 9) 

Projekt uchwały w sprawie poparcia stanowiska Sejmiku Województwa 

Świętokrzyskiego dotyczącego produkcji rolnej wolnej od organizmów 

zmodyfikowanych genetycznie (GMO) na terenie województwa świętokrzyskiego. 

 

Pani Teresa Raczyńska – Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej 

poinformowała – Komisja Gospodarki Komunalnej oraz Komisja Budżetu i Inwestycji 

zaopiniowały pozytywnie projekt uchwały. 

 

Pani Katarzyna Staszewska - Przewodnicząca Komisji Statutowej poinformowała - 

projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie przez Komisję Samorządową                        

i Komisję Statutową.  

 

Przegłosowano projekt uchwały: 

- za – 13, 

- głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

Głosowało 13 Radnych. Podjęto jednogłośnie uchwałę Nr XV/125/2012. 

   

Ad. 11. 

Komunikaty i ogłoszenia. 

 

Pan Przewodniczący obrad poinformował – podczas prac Komisji nad planami 

zagospodarowania przestrzennego były zapytania Radnych odnośnie terenów 

budowlanych i innych. Rada Gminy ma obowiązek raz na kadencję przeanalizować 

istniejące plany zagospodarowania przestrzennego. Jeżeli z tej analizy będzie wynikała 

potrzeba wprowadzenia takich zmian, które wykraczają poza aktualnie obowiązujące 

studium zagospodarowania, trzeba przystąpić do wprowadzania zmian w studium. Jest 

to proces długotrwały i kosztowny. Przy podziale terenu na działki budowlane 

biegnące wzdłuż dróg gminnych, to Gmina musi wykupić pasy gruntu prywatnego na 

poszerzenie drogi. Właściciele żądają coraz więcej pieniędzy za m
2
.   
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W dniu jutrzejszym przyjeżdża delegacja niemiecka, którą będziemy gościli do 

Wielkiego Czwartku, tj. 05 kwietnia br.  

Przypomniał Radnym o obowiązku złożenia oświadczeń majątkowych w terminie do 

30 kwietnia br. 

Odczytał pismo Miejskiego Przedsiębiorstwa Komunikacji Spółka z o.o. w Kielcach 

informujące o przywróceniu linii  Strawczyn – Kielce po zakończeniu prac 

remontowych na ulicy Łódzkiej w Kielcach (pismo znak: DN/0789/2012 z dnia 

23.03.2012 r. w zał.)  

Z okazji zbliżających się Świąt Wielkanocnych życzył wszystkim zdrowych, 

pogodnych i wesołych Świąt. 

 

Pani Teresa Raczyńska – Radna w imieniu Sołtysów i Radnych podziękowała za 

życzenia świąteczne od Pana Wójta i Pana Przewodniczącego Rady Gminy. 

 

Ad. 12. 

Zakończenie sesji.  

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Pan Przewodniczący Rady Gminy 

zamknął XV sesję, która rozpoczęła się, o godz. 9
00

, a zakończyła o godz. 10
50

. 

 

 

Protokołowała:   Sekretarz obrad:            Przewodniczący obrad: 

 

Małgorzata Woźniak  Bożena Szcześniak  inż. Stanisław Zdyb 


